
 

BC FORUM 

 

1. Intro 

De vergadering wordt geopend om 18:50. Er zijn dan 17 leden aanwezig, om 19:30 zijn 
er 20 leden. Zij krijgen allen een drankje aangeboden van de club. Het Bestuur is 
voltallig. Er zijn geen volmachten ingediend. Als stemopnemers worden Rita en Marie-
Irene bereid gevonden. 

2. Welkomstwoord en jaaroverzicht door voorzitter Bert Kolsteeg 

“Welkom op onze jaarvergadering. Wij kunnen terug zien op het eerste volledige jaar 
in Wemmel. Wij zijn na de coronaperikelen in september 2022 hier in de tennisclub 
Balcaen beland en wij voelen ons zoals vorig jaar al zeer welkom. Een uitnodigende 
sportieve omgeving, wie weet zullen wij nog eens padellen of van de fitness gebruik 
maken!  Voorlopig is de bar het meest succesvol en daar zijn ze hier ook niet ongelukkig 
mee denk ik.  
De activiteiten van de tennisclub hinderen onze maandagavond bridge bijna niet. We 
hebben tenslotte maar 2 maandagen niet kunnen bridgen vanwege een tennistornooi. 
We hebben een goede overlegmodus met Jacqueline en Piti en wij houden hen op de 
hoogte over competitie en wij ondervinden een goede samenwerking. 

We hebben een beperkte aantal leden (tussen de 28 en 30 aangesloten leden en 
vrienden), maar een zeer hoog percentage aanwezigheden cfr Bert. Dat is dan ook wel 
nodig om aan het gewenste minimum aantal tafels te komen. De app voor de 
maandagavond werkt prima. Wel zouden we best meer gasten willen ontvangen, dus 
vrienden zijn altijd welkom.   
Misschien kunnen we een inspanning doen om nieuwe leden te werven. Voor de bridge 
op maandagavond zijn we tamelijk uniek in deze streek, Pajottenland is er in geslaagd 
een cursus te organiseren en met succes. Wij zijn daar misschien te weinig 
ondernemend geweest. Zij staan wel wat meer open voor recreatieve bridgers terwijl 
wij een naam hebben competitief bridge te spelen. Laten we open staan voor de 
beginnende bridger, ook al weten we dat dat niet zo evident is aan tafel in de vurigheid 
van het spel.  
We hebben dit jaar de competitie afgesloten met een etentje en dat was zeer geslaagd, 
er waren meer aanwezigen dan leden. Misschien wat inspiratie voor ledenwerving in 
de toekomst. Ideaal blijft toch 7 tafels of meer zodat wij beide richtingen apart scoren 
en dat is op het ogenblik eerder uitzonderlijk. 
Er wordt geregeld wel eens beroep gedaan op onze arbiters  Ivan en Bert en dat gebeurt 
professioneel zonder dat het de sfeer stoort en de uitspraken worden aanvaard. 
Bedankt daarvoor allemaal. 



Bert leidt met steeds vastere hand de maandagavonden samen met Erik in een 
aangename sfeer. Bert houdt ook de statistieken voor het clubkampioenschap bij en 
we hebben op de Nieuwjaars drink diverse kampioenen mogen huldigen.  
Erik verzorgt de contacten met de VBL, Luc zorgt voor de nieuwsbrieven en de 
verslagen, Romain houdt de financiën op orde en Bert zorgt voor het materiaal en het 
vlotte verloop van de clubavond. Zo hebben wij allen in het bestuur onze taak.  
De competitie was geen succes voor ons nationale team, maar zij gaan zich herpakken 
in het volgend seizoen. We zoeken professionele begeleiding die de wattages kan 
controleren waarbij de beste resultaten worden behaald. Een eventuele hoogtestage 
of dieetprogramma’s worden overwogen. Ons ligateam daarentegen heeft zich goed 
gemanifesteerd als een geduchte tegenstander.” 
 

3. Financieel verslag 

 

Onze penningmeester Romain geeft toelichting bij het financieel verslag van het 
afgelopen werkingsjaar. De twee commissarissen Johan en Dirk hebben de rekeningen 
nagekeken en in orde bevonden. Zij drukken hun waardering uit voor het werk van de 
penningmeester. 

De vergadering keurt de rekeningen goed en geeft kwijting aan het bestuur door een 
luid applaus. 

Johan en Dirk tonen zich bereid om voor 2024-2025 weer op te treden als 
commissarissen. 

  



4. Begroting 2024-2025 

 

De begroting voor 2024-2025 wordt door de vergadering goedgekeurd. 

Het lidgeld wordt vastgelegd op 80€ voor de hoofdleden en 30€ voor de bevriende 
leden. De kostprijs voor het Bridge Beter magazine is niet inbegrepen. 

Het inleggeld blijft op 3€ voor de leden en 4€ voor de niet leden. 

4. Verkiezing bestuursleden 

Er zijn 7 plaatsen beschikbaar. Het huidig bestuur bestaat uit 5 personen en is nog 
verkozen voor 1 jaar. Ivan heeft zich kandidaat gesteld om het bestuur te vervoegen 
en wordt aanvaard onder luid applaus van de vergadering. 

5. Viertallencompetitie 2024-25 

Volgend jaar willen we terug 2 ploegen in competitie. Deze moeten bij de VBL 
aangemeld worden vóór 1 juni. Yvan en Bert H. zullen nagaan welke mogelijkheden er 
zijn. Kandidaat-spelers worden verzocht zich bij één van hen aan te melden. 

6. Rondvraag, suggesties en varia 

Er werden geen bijkomende vragen gesteld en de vergadering werd daarom afgesloten 
om 19.30 uur. 

 

 

 

Namens het bestuur van BC Forum 
met vriendelijke groeten, 

Luc Meeuwsen 
28/03/2024 


